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JERZY KORALEWSKI
RADNY RADY MIEJSKIEJ
W KOWALEWIE POMORSKIM

                                                                                SZANOWNY PAN

                                                                                JACEK ŻURAWSKI
                                                                                BURMISTRZ MIASTA
                                                                                KOWALEWO POMORSKIE

                                                                                za pośrednictwem

                                                                                SZANOWNEGO PANA

                                                                                MARCINA DUNAJSKIEGO 
                                                                                PRZEWODNICZĄCEGO RADY MIEJSKIEJ
                                                                                W KOWALEWIE POMORSKIM

ZAPYTANIE

                       W związku z tym, że w przyszłym roku tj. 2025 roku Kowalewo Pomorskie  
będzie obchodziło piękny jubileusz 750 lat nadania praw miejskich, proszę Pana Burmistrza 
o zorganizowanie spotkania organizacyjnego w celu organizacji tych  obchodów. 
                            Pragnę podkreślić, że byłem jednym z organizatorów obchodów rocznicy 700-
lecia  nadania  praw miejskich  i  dlatego  pragnąłbym,  aby  rocznica  750-lecia  nadania  prac 
miejskich miała piękną i historyczną oprawę szczególnie dla młodzieży i starszego pokolenia 
oraz „kowalewiaków” mieszkających poza naszym miastem i poz granicami naszej Ojczyzny.
                   Panie Burmistrzu proszę o przychylność dla tej inicjatywy.

                                                                      Z poważaniem 

                                                                                                 /-/ Jerzy Koralewski


